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ZÁPIS 

č. 3/2017 

z jednání kolegia děkana a rozšířeného kolegia děkana 6. února 2017 

Přítomni: 

doc. Šimůnek, doc. Nachtigal, prof. Wsól, prof. Hrabálek, Ing. Vlčková, doc. Tebbens, prof. 

Opletal, doc. Šatinský, doc. Szotáková, doc. Trejtnar, dr. Siatka, dr. Kučera, doc. Šklubalová, prof. 

Vlček, Mgr. Křoustek, Mgr. Katerová, ing. Pirnerová, ing. Rudišar, Ing. Chlebková, Mgr. Valášková, 

dr. Kudláčková 

Hosté: pí Shejbalová, ing. Krieglerová, ing. Košťálová, ing. Polanský, pí Dvořáková, ing. Váša, pí 

Vychytilová, pí Matoušková 

Omluveni: 

prof. Štaud, prof. Solich 

 

Sdělení děkana fakulty  

(doc. Šimůnek) 

 Děkan fakulty přivítal na poradě doc. Tebbense, který se jako nově jmenovaný vedoucí 

katedry biofyziky a fyzikální chemie, tohoto jednání zúčastnil poprvé. 

 Dále děkan seznámil přítomné se stanoviskem akademické obce k návrhu na změnu 

systému voleb do akademické části AS; vzhledem k převaze negativních reakcí na změnu, 

bude ponechán současný stav 

 Financování doktorandů a stanovení výše stipendií – návrh na výrazné zvýšení stipendií 

v prvním ročníku studia z 6 300 na 8 000 Kč, (s tím, že se na tomto navýšení budou katedry 

finančně podílet a to 1 000 Kč na jednoho studenta měsíčně). 

 Projekt MEPHARED 2  – průběžně probíhají jednání na MŠMT, pro které jsou zpracovávány 

další podklady pro posouzení Evropskou komisí. 

 Spolek českých studentů farmacie a vedení fakulty si společně s vedením fakulty dovoluje 

pozvat studenty a zaměstnance na VI. Farmaceutický ples, který se bude konat ve středu 

1. března 2017 v Kongresovém centru Aldis v Hradci Králové. 
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Studijní záležitosti: 

(Předkládají prof. Štaud /Farmacie/ a doc. Nachtigal /Zdravotnická bioanalytika/) 

Děkan fakulty po projednání v kolegiu vyhovuje žádosti: 

 studentky 4. ročníku studijního programu FARMACIE o individuální studijní plán (dále 

„ISP“) pro probíhající akademický rok 2016/2017 – důvodem jsou závažné zdravotní 

důvody. V souladu s čl. 4, odst. 12 Studijního a zkušebního řádku UK v platném znění a čl. 

5, odst. 1 Pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové, které 

platí pro studenty zapsané ke studiu dříve než v akademickém roce 2016/2017, děkan 

povolil absolvování probíhajícího akademického roku 2016/2017 dle požadavků, 

uvedených v žádosti studenty, včetně sníženého počtu kreditů pro postup do dalšího 

úseku studia. Pokud studentka nesplní v tomto akademickém roce některý z předmětů, 

stanovených ISP, ale splní snížený počet kreditů, povolený v rámci ISP, postoupí do dalšího 

úseku studia a předměty v tomto roce zapsané avšak nesplněné si v následujícím roce 

zapíše opakovaně s podmínkou povinnosti splnění dle platných studijních předpisů. O 

individuální studijní plán na akademický rok 2017/2018 požádá studentka nejpozději před 

zahájením akademického roku 2017/2018.  

 studenta 2. ročníku studijního programu FARMACIE o ukončení přerušení studia ke dni 

19. 2. 2017, tzn. k poslednímu dni  semestru, a možnost opětovného zápisu ke studiu 

dnem 20. 2. 2017 (s čl. 5, odst. 5 platného Studijního a zkušebního řádu UK). Studium bylo 

přerušeno do maximální doby studia, v současné době je dlužný poplatek uhrazen a 

student požádal o ukončení přerušení studia. 

Děkan fakulty po projednání v kolegiu schvaluje:  

 Dvě kladná vyjádření fakulty k žádostem o uznání rovnocennosti vysokoškolského 

vzdělání 

o absolventka Národní farmaceutické univerzity v Charkově, obor Farmacie, stát 

Ukrajina, studium v letech 2003 až 2008  

o absolventka Lvovské národní lékařské univerzity Danyla Halyckého, obor Farmacie, 

stát Ukrajina, studium v letech 2007 až 2012 

Vyjádření byla předána v zákonné lhůtě na Rektorát UK v Praze k dalšímu řízení.  



3 

 Schválení mimořádného termínu obhajoby diplomové práce na katedře Farmaceutické 

chemie a kontroly léčiv na den 2. 3. 2017  

Děkan fakulty po projednání v kolegiu ukládá: 

 V termínech konání přijímacích zkoušek do bakalářského, magisterského a navazujícího 

magisterského studia pro ak.r.2017/2018, tj. ve dnech od 10. 6. 2017 do 14. 6. 2017 (řádné 

termíny), ve dnech 20. 6. a 21. 6. 2017 (náhradní termín), příp. dne 1. 9. 2017 (mimořádný 

termín) budou kladně vyřizovány žádosti o dovolené a služební cesty zaměstnanců 

(vysokoškoláků i středoškoláků a PGS studentů) pouze výjimečně a ze závažných důvodů. 

K případným žádostem je nutno vždy připojit vyjádření vedoucího katedry. Tyto termíny 

byly oznámeny v kolegiu děkana dne 29. 8. 2016. 

 Vedoucím kateder a školitelům bakalářských a diplomových prací, aby zajistili v případě 

změny názvu nebo dalších údajů, uvedených na „Zadání bakalářské nebo diplomové 

práce“ obhajované v tomto akademickém roce, provedení této změny v SISu a předání 

nového „Zadání diplomové práce“ na studijní oddělení fakulty. Tento formulář se tiskne 

přímo v SISu. Termín: nejpozději do konce února 2017 (změnu není nutno zdůvodňovat). 

Pozdější změny názvu bakalářské nebo diplomové, musí být dobře zdůvodněné a 

akceptovány budou jen výjimečně. Pod shodným názvem jaký je uveden v SIS musí 

student bakalářskou nebo diplomovou práci odevzdat a také obhajovat. 

Děkan fakulty po projednání v kolegiu stanoví:  

 Období konání SZZK v magisterském studijním programu Farmacie pro ak. rok 2016/2017 

od 22. 5. 2017 do 26. 5. 2017 a od 5. 6. 2017 do 9. 6. 2017.  

 Období konání SZZK v bakalářském a navazujícím magisterském studijním programu 

Zdravotnická bioanalytika rok 2016/2017 od 22. 5. 2017 do 26. 5. 2017 a od 5. 6. 2017 do 

9. 6. 2017.  

 Období pro obhajoby bakalářských a diplomových prací pro ak. rok 2016/2017 od 29. 5. 

2017 do 2. 6. 2017.  

  



4 

Vědecká činnost, doktorské studium, akademické kvalifikace 

(Předkládá Prof. Wsól) 

Děkan fakulty po projednání v kolegiu schvaluje: 

 „Výpůjční řád knihovny FaF UK“; bude vydán jako Opatření děkana. 

Kolegium děkana bere na vědomí: 

 FaF  UK odeslala datovou schránkou 4 závěrečné zprávy standardních projektů GA ČR 

(doc. Klimešová, prof. Pávek, prof. Štaud a doc. Zimčík) a 1 závěrečnou zprávu 

postdoktorského projektu GA ČR (doc. Nováková V. – dr. Roh), jejichž řešení bylo 

ukončeno k 31. 12. 2016. 

 FaF UK odeslala 5 závěrečných zpráv projektů SVV za rok 2016 společně se závěrečnou 

fakultní zprávou o 5 projektech SVV a 36 projektech GA UK řešených na FaF UK v roce 

2016 (z toho 11 závěrečných a 25 pokračujících projektů GA UK). 

 FaF UK podala návrhy 5 nových projektů Specifického vysokoškolského výzkumu pro rok 

2017 v celkové výši 4,33 mil. Kč: 

o prof. Pour: Nové strukturní variace a technologické formy vybraných biologicky aktivních 

látek 

o prof. Solich:  Moderní přístupy ve studium léčiv a dalších biologicky aktivních látek 

přírodního původu 

o prof. Štaud: Studium farmakokinetických a farmakodynamických vlastností farmak 

na úrovni in vitro, in situ a in vivo 

o prof. Wsól:  Studium vlivu xenobiotik na biologické systémy 

o prof. Vlček: Analýza faktorů ovlivňujících terapeutickou hodnotu léčiva a její 

ovlivnění politickými, managerskými a ekonomickými opatřeními v současnosti a v 

historii 

Čísla projektů budou přidělena rektorátem až po schválení jednotlivých návrhů. 

 FaF UK nominovala prof. Vinšovou jako vhodnou kandidátku do role hodnotitele projektů 

CELSA. 

 Informaci o výzvě AZV ČR k přeregistrování všech navrhovatelů a spolunavrhovatelů 

projektů od roku 2015 ve zdravotnickém výzkumu ze systému GRIS do nového systému 

ISVP ve lhůtě do 7. 2. 2017. Vědecké oddělení založí všem navrhovatelům FaF účty 

v systému ISVP, které si uživatelé musí do 30 dnů aktivovat. Další navrhovatelé, kteří se 
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budou chtít zúčastnit nové výzvy AZV ČR, budou muset nově nejdříve požádat VO 

o založení účtu v systému ISVP. Informace byla rozeslána elektronickou cestou 

dne 2. 2. 2017. 

 Informaci o vyhlášení 1. výzvy k podávání projektů v rámci uskupení CELSA, zveřejněnou 

na fakultním intranetu. Uzávěrka přihlášek je 2. 5. 2017. 

 Informaci o zveřejnění Výkladu k problematice způsobilých nákladů – poslední novela 

zákona 130/2002 Sb., o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje a inovací, 

zveřejněnou na fakultním intranetu. 

 Vyhlášení 7. ročníku soutěže Nadačního fondu Neuron na podporu vědy Neuron 

Impuls 2017, určené mladým a výjimečným českým vědcům, nově ve dvou věkových 

kategoriích do 33 let a do 40 let. Uzávěrka přihlášek je 31. 3. 2017, více informací bylo 

zveřejněno na fakultním intranetu. 

 Novinky v oblasti dotací včetně aktuálních výzev H2020, zveřejněné na fakultním 

intranetu. 

 

Mezinárodní vztahy a mobilita, studium v angličtině 

(Předkládá doc. Nachtigal) 

Kolegium děkana bere na vědomí: 

 Nabídky spolupráce Erasmus+ KA1, KA2 a KA3 – souhrn nabídek spolupráce vypracovaný 

Domem zahraniční spolupráce, přeposláno na VŠ 25. 1. 2017 a současně zveřejněno na 

intranetu 

 Informaci zaslanou DZS - TCHAJ-WAN - stipendia pro studijní pobyty, zveřejněno na 

intranetu 30. 1. 2017 

 CELSA_výzva k podávání projektů – zveřejněno na intranetu 1. 2. 2017 

 Zveřejnění informací o změně formátu ukládání závěrečných prací na PDF/A – 1. 2. 2017, 

zaslán mail studentům 

 Informaci o 60 stipendijních místech nad rámec mezinárodní smlouvy do Číny, zveřejněno na 

intranetu 1. 2. 2017 

 Informaci o PRODLOUŽENÍ TERMÍNU UZÁVĚRKY - POLSKO - stipendia na základě mezivládní 

dohody – zveřejněno na intranetu 1. 2. 2017 

 Opatření děkana „Krizová komunikace a intervence při mimořádných událostech a krizových 

situacích v rámci studentské mobility” v návaznosti na Opatření rektora č. 33/2016  

https://intranet.faf.cuni.cz/Oddeleni/Vedecke-oddeleni/Zpravy/Vyzkumny-fond-CELSA-pro-podporu-mezinarodni-spolup/
http://www.vyzkum.cz/FrontAktualita.aspx?aktualita=797505
http://www.vyzkum.cz/FrontAktualita.aspx?aktualita=797505
https://intranet.faf.cuni.cz/Oddeleni/Vedecke-oddeleni/Zpravy/Neuron-Impuls-2017-uzaverka-31-3-2017/
https://intranet.faf.cuni.cz/Oddeleni/Vedecke-oddeleni/Zpravy/Neuron-Impuls-2017-uzaverka-31-3-2017/
https://intranet.faf.cuni.cz/getattachment/11fa6b11-3970-4560-b4cb-2f7389bb3aa6/Newsletter_02-2017.pdf.aspx
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 Úpravu webové stránky FaF v souvislosti se změnou výše školného od akademického roku 

2017/2018. Školné za studium v anglickém jazyce se zvyšuje z částky 180 000 Kč (cca 6700 

EUR) na částku 7600 EUR (cca 205 000 Kč). 

 Zveřejnění stránky „Studium v angličtině pro české a slovenské studenty“ 

 

 

Vnější vztahy a propagace fakulty, transfer technologií 

(Předkládá prof. Hrabálek) 

Kolegium děkana po projednání v kolegiu schvaluje: 

 Prověřit možnosti prodeje 49% podílu fakulty k patentu č. 303244 „Nosič pro 

oromukosální, zejména pro sublingvální aplikaci fyziologicky aktivních látek“ zájemci za 

akceptovatelných podmínek pro fakultu.  Řešením je pověřeno oddělení VVTT ve 

spolupráci s CPPT UK. 

Kolegium děkana bere na vědomí: 

Oblast vnějších vztahů 

 Prof. RNDr. PhMr. Jan Solich, CSc. byl fakultou navržen jako kandidát na udělení výroční 

ceny města Hradec Králové (Cena Primus inter pares nebo Cena dr. Františka Ulricha). O 

ceně a zároveň o jejím udělení rozhodne Rada města. 

 Byly zahájeny přípravy Národního kola chemické olympiády. Termín konání stanoven na 

29. ledna 2018 – 1. února 2018.  

 KOMS 2017 - projekt PharmDr. Jany Matuškové „Výuka komunikace farmaceuta 

s pacientem“.  Na realizaci výuky je zajištěn dostatek finančních prostředků od sponzorů. 

  Den Zentivy se uskuteční 5. dubna 2017.   

Jako přednášející potvrzen Dr. Tomáš Sedláček, Ph.D. Hlavní stratég ČSOB a představitel 

moderních trendů ekonomie. 

 Projekt „Vysokoškolský klub – rekonstrukce Pajkrovy flošny“ – proběhne jednání o 

realizaci se zástupci města, kraje a UK. 

 Česká televize projevila zájem o spolupráci s fakultou při natáčení pořadu Polopatě. 

Kontaktní osobou za fakultu je prof. Hrabálek. 

Oblast ochrany duševního vlastnictví a transferu technologií 
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EU projekty  

 OP VaVpI  

Projekt Pre-seed II – dne 25. 1. 2017 byla schválena 1. monitorovací zpráva o udržitelnosti 

projektu. Další monitorovací zpráva bude předkládána k 30. 11. 2017. 

 OP VVV 

Projekt Univerzitní inovační síť (UIS) – ke dni 1. 2. 2017 byla zahájena realizace tohoto 

projektu.  

 

Vnitřní záležitosti a strategický rozvoj fakulty 

(Předkládá prof. Solich) 

Kolegium děkana bere na vědomí: 

 VZ 

o Realizované a plánované VZ: 

 Plyny a pronájem tlakových lahví: 

 Dne 3. 2. 2017 byl na pracoviště FaF UK rozeslán postup pro 

objednávání dodávek plynů a pronájmu tlakových lahví. 

 Ostraha objektů FaF UK: 

 Dne 2. 2. 2017 byla ukončena lhůta pro podávání nabídek. 

Předložena byla jedna nabídka od společnosti BARA Security s.r.o. 

v celkové hodnotě 1 680 069 Kč bez DPH. 

o Aplikace plánovaných nákupů – plán VZ na rok 2017: 

 Do 31. 1. 2017 byl stanoven termín pro naplnění aplikace plánovaných 

nákupů. Nyní probíhá vyhodnocení zadaných dat a následně bude sestaven 

plán VZ na rok 2017. 

 OP VVV 

o Podpora excelentních výzkumných týmů (PO1 IP1 SC1) 

 STARSS: Ze strany FaF UK probíhá vypořádání připomínek MŠMT a příprava 

povinných příloh před vydáním právního aktu o poskytnutí dotace => 

fyzická realizace projektu by měla být započata dne 1. 3. 2017, projekt 

potrvá 68 měsíců, tzn. do 31. 10. 2022. 
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o Rozvoj kapacit pro výzkum a vývoj (PO2 IP1 SC5) – celouniverzitní projekt 

 Dne 1. 2. 2017 obdržela FaF UK dopis rektora s aktuálními informacemi o 

výzvě a přípravě celouniverzitního projektu => koordinace projektových 

aktivit bude zajištěna na straně RUK, z tohoto důvodu bude pro RUK 

alokována i většina finančních prostředků => projektové aktivity FaF UK, 

které byly na podzim roku 2016 zaslány na RUK, tak nebudou moci být 

realizovány. 

o Předaplikační výzkum (PO1 IP1 SC2) 

 V návaznosti na zveřejněné avízo byla dne 2. 2. 2017 oficiálně vyhlášena 

výzva na PAV – národní výzva (mimo ITI). Termín výzvy je stanoven do 

30. 6. 2017. 

o MEPHARED 2 

 Dne 25. 1. 2017 obdržela UK od náměstka pro řízení sekce operačních 

programů (MŠMT) informace z jednání MŠMT a Evropské komise => pro 

další komunikaci a přípravu relevantních dokumentů k projektu 

MEPHARED 2 byla jako kontaktní osoba určena Ing. Mgr. Alena Jungová. 

 Dne 2. 2. 2017 obdržela FaF UK z RUK požadavek na vyplnění dokumentu 

týkajícího se potřebnosti projektu MEPHARED 2 => tento dokument, který 

bude postoupen i Evropské komisi, musí být do 10. 2. 2017 odeslán na 

MŠMT. 

 Výroční zpráva o činnosti FaF UK za rok 2016 

o Dne 31. 1. 2017 byla na všechny garanty výroční zprávy odeslána informace 

s aktuální strukturou výroční zprávy a harmonogramem pro její zpracování. 

 Program Erasmus+ 

o V návaznosti na uskutečněné semináře ve dnech 30. 1. a 2. 2. 2017 byl zpracován 

dokument s dotazy a odpověďmi k problematice programu Erasmus+. Tento 

dokument včetně prezentace ze semináře (česká i anglická verze) byly zveřejněny 

na webu OSREP. 

 OP Zaměstnanost 

o DS Fafík: Online magazín HealthComm zveřejnil ve svém únorovém vydání 

rozhovor s garantkou projektu DS Fafík Ing. Mgr. Alenou Jungovou. Rozhovor je 

k dispozici na webových stránkách magazínu HealthComm: 

http://www.healthcomm.cz/magazin/profi.html. 

http://www.healthcomm.cz/magazin/profi.html
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Personální záležitosti: 

Děkan fakulty po projednání v kolegiu schvaluje: 

 Změna zástupce vedoucího Katedry biofyziky a fyzikální chemie.  

Od 1. 2. 2017 je zástupcem vedoucího KBFCH Ing. Vladimír Kubíček, CSc. 

Výběrové řízení 

 Výběrové řízení na pozici vedoucí/ho Katedry farmaceutické botaniky a ekologie se 

uskuteční v pondělí 6. 3. 2017 v 13:00 hod v zasedací místnosti děkanátu fakulty. Komise 

výběrového řízení: 

Katedra předseda    AS FaF 

farmaceutické 

botaniky a 

ekologie 

prof. RNDr. Petr 

Solich, CSc. 

prof. Ing. 

Vladimír 

Wsól, Ph.D. 

prof. PharmDr. 

František 

Štaud, Ph.D. 

prof. RNDr. 

Lubomír 

Opletal, 

CSc. 

PharmDr. 

Tomáš 

Siatka, CSc. 

 

Výběrové řízení na pozici vedoucí/ho Katedry tělesné výchovy se uskuteční v úterý 7. 3. 2017 

v 13:00 hod v zasedací místnosti děkanátu fakulty. Komise výběrového řízení: 

Katedra předseda  zástupce LF 

HK 

 AS FaF 

tělesné výchovy prof. RNDr. Petr 

Solich, CSc. 

prof. PharmDr. 

František 

Štaud, Ph.D. 

doc. Ing. Josef 

Hanuš, CSc. 

Mgr. Jindřich 

Křoustek 

zástupce za AS FaF 

bude 

upřesněn 

později 

 

Výsledky výběrových řízení: 

 Na pozici řidiče IPTO byl vybrán p. Petr Zajíček.  
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 Na pozici hlavní účetní EO byla vybrána pí. Lenka Čížková.  
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Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

(předkládá Ing. Vlčková) 

Děkan fakulty po projednání v kolegiu schvaluje: 

 Svěření pozemků v Třebši do správy Farmaceutické fakulty: 

o Pozemek p. č. 170/5 o ploše 1092 m2 vznikl oddělením pozemku 170/1 v k. ú. 

Třebši při prodeji pozemku 170/4 pro cyklistickou stezku. 

o Univerzita Karlova nabyla vlastnictví ¼ pozemku p. č. 166/11 o ploše 1007 m2 v k. 

ú. Třebeš na základě rozhodnutí o přechodu vlastnictví ČR MŠMT.  

 Nabídka pozemků: 

Prorektor pro rozvoj UK nabízí k převodu: 

o Pozemky v k.ú. Dolní Měcholupy (výkon správy dosud provádí Koleje a menzy): 

 parc. č.  658/4,   1412 m2 ostatní plocha, jiná plocha 

 parc. č. 658/8, 8 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 

 parc. č. 658/9,   9 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 

o Objekt bývalé menzy Větrník na adrese U Větrníku 2034/3, Praha – Břevnov 

včetně přilehlých pozemků, výkon správy provádí správa budov a zařízení UK. 

Vzhledem k tomu, že UK nemá pro tento objekt využití, uvažuje o jeho prodeji. 

Fakulta nemá zájem o nabízené pozemky a objekt bývalé menzy Větrník.  

Kolegium děkana bere na vědomí: 

 Investiční plán - pozemky, stavby, stavební úpravy a rekonstrukce 2017  

Katedry měly podle pokynu OSREP (metodika k VZ) dodat do 31. 1. své požadavky. 

Na základě shromážděných požadavků a celofakultních potřeb IPTO připravuje investiční plán 

na r. 2017. 

 Provozní rozpočet Kampus 2017 

Společně s LF se připravuje provozní rozpočet na r. 2017, do rozpočtu budou zahrnuty 

případné výdaje spojené s kvalitou ovzduší. 

 Ovzduší Kampus 

Firma Empla vypracovala protokol o měření a vyhodnocení chloroformu v místnosti p. 

Holečka na Kampusu. Dle vyhodnocení vyplývá, že byla téměř 2 x překročena 1/3 přípustných 
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expozičních limitů. Protokol a informace byly zaslány na LF. Společně bude nutné najít zdroj 

výskytu a odstranit ho. 

 Tenisové kurty – Zámostí 

Připravují se podklady pro nový web včetně provozního řádu tenisových kurtů. Podklady 

budou po dopracování předány oddělení CIT. 

 Demolice objektů na BZLR 

Stavební projekce, s.r.o. na základě plné moci od Správy nemovitostí HK, p.o. žádá o závazné 

vyjádření k dokumentaci bouracích prací v areálu BZLR. Demolice starého zahradního domku, 

zděné budovy technického a hospodářského zázemí, dřevěného přístřešku, skleníku, dřevníku 

a bývalého WC a asfaltových a betonových ploch. Součástí akce bude výstavba nového 

oplocení.  

 Svěření pozemků v areálu Kampusu do správy LF v HK 

Opatřením rektora 6/2017 byly do správy LF v HK svěřeny pozemky parc. č. 725/8 a parc. č. 

725/190 v katastrálním území Nový Hradec Králové. 

 VZ „Ostraha“ 

Z 5 oslovených firem podala pouze 1 firma nabídku v hodnotě 1 680 tis. Kč bez DPH 

(předpokládaná cena zakázky byla 1 500 tis. Kč bez DPH/3 roky) 

IPTO znovu ověřuje ceny. 

 Povinný podíl osob se zdravotním postižením za rok 2016 

Fakulta má za rok 2016 povinnost zaměstnávat osoby se zdravotním postižením naplněnu: 

o zaměstnanci se zdravotním postižením, 

o doplněno podílem nákupu od firem, které fakultě poskytly náhradní plnění (firmy, 

které zaměstnávají více jak 50% osob se zdravotním postižením). 

 Vnitřní předpisy – přehled změn & harmonogram. Vytvořen dokument pro přehlednou 

orientaci a zdárný postup prací. Dokument bude průběžně doplňován termíny. Zajišťuje 

správní oddělení. 

 Aplikace GaP (Granty a projekty) 

o Proběhl seminář pro správce GaP, RUK Praha 1. 2. 2017. Zvyšující se význam aplikace, její 

poměrně významný rozvoj. Bude třeba věnovat značnou pozornost, protože RUK přímo 

z ní bude čerpat statistická data.  Řeší VO - plánuje předběžně schůzku s referenty GaP 

pro seznámení s požadavky a novinkami.  

o Na semináři byl za FaF vznesen požadavek pro doprogramování uživatelského rozhraní do 

sekce PROGRES, neboť dosavadní verze vůbec neumožňuje evidenci výzkumných skupin, 
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požadavek byl přivítán jako obecný a bude realizován do cca půl roku. Podpořeno i jinými 

fakultami. 

o Zatím přetrvávají problémy pro import dat CEP z ISSVAV, Úřad vlády řeší novou aplikaci.  

 Úřední deska  

o Ze semináře o Správním řízení (RUK, 19. 1.) vyplynulo, že optimálním řešením úřední 

desky jsou elektronické úřední desky, které umožňují 24-hodinovýn přístup, v zásadě 

neomezený prostor, případně i vazbu na jednotné zveřejňování na webu a na fyzické 

desce. 

o  Budou zjištěny technické možnosti a případné náklady. 

 Spisová služba    

Proběhla schůzka s pracovníkem archívu UK Mgr. Elnerem věnovaná správě spisovny a 

archívu za účelem zmapování dosavadních procesů a pravidel. 

Předání dokumentů/archiválií do archívu UK proběhne pravděpodobně během letních měsíců 

2017. 

 Analýza EIS 

Byli jsme osloveni s prosbou o spolupráci – doplnění specifikace současného stavu, doplnění 

informací do procesní mapy. Následovat budou osobní schůzky na fakultách. 

 

 

Zápis sestavila Pavla Matoušková  

Zápis schválil doc. Tomáš Šimůnek  

 

 


